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ČESKO / SVĚT: Přátelé, začnu tím nejméně důležitým. Včera mi zavolala policie a dneska
jdu na výslech ohledně zemědělských protestů. Po telefonu jsem se žádné podrobnosti
nedozvěděl, ale jak vidno, hnůj v Praze někomu leží hodně hluboko v žaludku a tak je třeba
liberální demokracii bránit všemi prostředky.

Je třeba na někoho něco najít a pak ho exemplárně potrestat, aby si to všichni ti Jandejskové raději
rozmysleli. Jak to řekl Václav Moravec Výbornému ve studiu? Jak dlouho vás bude na cestě k nám
doprovázet hnůj?

Až to budu mít za sebou, poreferuji. Jsem samozřejmě poučený od Kláry Samkové, její instruktážní
text je k dispozici na Litterate i Kydech, takže se zařídím přesně podle něj. Bohužel jsme se
dopracovali do tak skvělé svobody a demokracie, že je pro člověka lepší, když s policií nekolaboruje.

Jednoznačně tím ale vidíte, co v současné době nejvíc otřásá vládní věrchuškou a z čeho mají největší
vítr její liberální nohsledi. Bojí se traktorů a zemědělců. Tohle má skutečný demonstrační potenciál,
je to celoevropské a leckde už to přerostlo z občanské neposlušnosti v politické strany, které
zamíchaly zavedenými volebními preferencemi. Strážce klimatu, Timmermans, by mohl vyprávět…

Zatímco na zemědělce byl vypuštěn policejní aparát, o Rajchlově sobotní demonstraci referovali
libtardí intervjuci téměř laskavě… Účast totiž byla naprosto tristní. Vládní spin doktoři si vyhodnotili,
že v této chvíli už PRO neohrožuje preference ODS, ale mohlo by odčerpat nějaké to procentíčko
stranám, které by Pětikolku alespoň trochu ohrozit mohly. A tak je PRO najednou na Novinkách v
podstatě přijatelné, už není antisystémové a dokonce se může psát o tom, co zaznělo na pódiu.

Někteří se samozřejmě včas nepodívali do e-mailů na nové notičky a zůstali za vývojem dějin
podobně jako Gréta nebo Tomáš Klus. Včas nezjistili, jaký je ten správný názor a ještě měli tendenci
do té demonstrace kopat. Ale během neděle se liberální twitterová úderka krásně uklidnila a odteď
čekám, že je pro Jindru připravena role nového Roberta Šlachty, který má budit dojem, že se
dostane, ale on se nedostane…

Mimochodem… víte, jak u nás poznáte, že došly nápady i řečníci? Že se na pódiu objeví Paroubek.
Jakmile je nutné zaplnit čas Paroubkem, protože nikdo jiný „zrovna nemá čas,“ je konec. Láďa Vrábel
by mohl vyprávět. Tenkrát, v říjnu 2022 to po demonstraci schytal… především od Rajchla. Tehdy
řekl, že když musí recyklovat takové politické dinosaury, tak prostě nemá šanci… Je třeba vykročit
jiným směrem.

Rok se s rokem sešel a Paroubek se objeví na pódiu vedle Jindry… když musí recyklovat takové
politické dinosaury… ne, prostě zůstanu konzistentní a nebudu tvrdit, že Paroubek a Hašek jsou naše
záchrana.

Do toho se v Rusku konají přípravy na celospolečenskou shodu, že Západ je třeba zničit. Zapadnici
právě zalézají hodně hluboko do děr a budou držet hubu, aby přes ni nedostali. Ukrajinská stopa
teroristického útoku svítí na celé Rusko nejen tím, že útočníci vyrazili směrem k ukrajinským
hranicím, ale také tím, že jeden z nich má ukrajinské občanství a v roce 2022 se dokonce v
ukrajinském dresu zúčastnil bojů. Navíc… všechny chytili živé a jejich výpovědi budou přesně
takové, jaké Kreml potřebuje.
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Z projevů ruských představitelů začíná odkapávat plutonium nebo alespoň bílý fosfor.
Mimochodem… internet už je plný radostného tetelení lidí, kteří litují jediného – že atentátníci v
Rusku nezabili mnohem víc lidí. Předpokládám, že v tomto případě policie konat nebude, protože to
nikdo neobjednal.

Během neděle se udělala sice chabá, ale přesto použitelná záminka i na západní straně. Jakási ruská
střela prý přeletěla přes kousek polského území… Pokud jsem se správně díval na mapu, polská
hranice v tom místě dělá takový výběžek do Ukrajiny, ale vzhledem k tomu, jak o tom referovala
všechna média, tak je ten výběžek velký jak Tonkinský záliv.

Ne, pořád jsem se neuklidnil a nevidím budoucnost nijak růžově ani mírově. A vzhledem k tomu, že
naší poslanecké sněmovně trvalo devatenáct hodin, než odhlasovala, že Rusko je pro nás
bezpečnostním rizikem číslo jedna, dostaneme se ke zrušení grýndýlu, posílení zemědělské i
energetické soběstačnosti a rozpumpování průmyslu tak někdy v roce 2040. Až splatíme ty stíhačky,
které jsou sice nejpomalejší, ale zato nejdražší.

A abych vstup do nového týdne zkazil opravdu všem, tak mám jednu zprávu i pro bratry Slováky. Za
čtrnáct dní si zvolíte Korčoka prezidentem. Ano, Pellegrini a Harabin mají dohromady větší podporu
než všechna nebinární Šimečka i s Matovičem a ostatními figurkami, ale podle povolební reakce
Harabinových voličů mám stále větší dojem, že pro ně už volby skončily. Pellegrini je pro ně jen
druhá strana liberálně demokratické mince, oni volí srdcem a nemohou přece volit menší zlo,
protože je možné volit pouze dobro.

A tak jim bratislavská kaviareň zvolí větší zlo – Korčoka.

Při čtení fajsbůkových statusů Harabinovců jsem měl intenzívní pocit deja-vu. Takhle vypadala
diskuse pod mými předvolebními články z posledních sněmovních voleb, kdy jsem nabádal, že lidi
mají volit buďto Babiše a nebo, pokud ho nedokáží překousnout, tak Okamuru. Ale to ne, menší zlo
nešlo volit, bylo nutno volit dobro, Rychetský tomu trochu pomohl, všechna dobra propadla a díky
tomu bylo zvoleno větší zlo. Slováci jsou na nejlepší cestě, udělat přesně to samé.

Ale jinak je to jednoduché – pokud mám pravdu (a já doufám, že nemám) tak bude Korčok zvolen
díky Harabinovým voličům. Pokud by se totiž přemohli a hodili to Pellému, tak Korčok nemá šanci.

Přeji vám všem do nového takřka apokalyptického týdne příjemné křeče. Já ho začnu policejním
výslechem a tak jsem ho rovnou zkazil nejen vám všem, ale i Slovákům. Ale tentokrát to bylo snadné.
Málokdy se sejde tolik průserů za tak krátkou dobu.
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